
Rasklubb inom specialklubb for Kontinentala Fagelhundar 

Protokoll 

Styrelsemcite SRBS - Telefonmcite, måndag 27 juni 2022,kl. 20.00 

Kallade: Carina Kristoffersson, Joacim Nordell, Stefan Nicolaidis, Jidde Dahlberg, Micael Larsson, Daphne Blomstrand, 
Viktor Steffner 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av justerare jämte ordföranden Micael Larsson 

§ 3 Dagordningen godkändes 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll, hänskjuts till nästa möte 

§ 5 Rapporter från: 

Kassör, föreningens finanser redogjordes för. Beslut om att ersätta Viktor Steffner för kostnader 
om 1284 kr för släphyra i samband med flytt av SRBS-frys. 

- Jaktprovsansvarig, ej närvarande, Vakanser för provledare och domare på många av våra prov. 
Behöver få till domare och provledare. Ej fulla prov i eftersöksgrenar. Vi behöver kommunicera 
förändringar i jaktprovsregler. Vi behöver förtydliga processen att anordna särskilt prov, en 
checklista på nödvändiga punkter ska tas fram och göras tillgänglig för att fler ska kunna 
arrangera särskilt prov om behov finns utöver de ordinarie proven som hålls inom SKF. 

Avelsansvariga, RAS är returnerat från SKK, behöver skickas via SKF, RAS inskickat till SKF. 
Sophie Olsson väljs som avelsansvarig för bracco italiano. 

Sponsring, samtal förs med bland annat Magnussons foder, samt med lokal djurbutik för vidare 

kontaktskapande verksamhet. 

Utställning, SRBS ska anmäla utställning i samarbete med Skaraborgs kennelklubb i maj 2024. 
SRBS ska anmäla utställning i egen regi på Tånga hed i oktober 2024. Anmälan om utställning är 

ett första led till att anordna Raduno Svedese för bracco italiano och spinone 2024. 

Uppdaterade utställningsregler ska förklaras och läggas ut på hemsidan. 

- Aktiviteter, viltspår behöver förtydligas och anmälan behöver förenklas för våra medlemmar. 
Styrelsen beslutar att skriva ett tillvägagångssätt för att anmäla sig till viltspår, samt uppmuntra 
medlemmar att anmäla sig genom en inspirations och informationstext som tidigare publicerats 
av Daphne Blomstrand. 

Initial kontakt tagen med veterinär Patrik Ragnarsson om ett webinar kring amyloidos. Fortsatt 

kontakt skall tas för att planera in datum och detaljer 



Information om tillvägagångssätt för att träna hund lös under koppeltvångsmånader ska tas fram. 

§ 6 Inkomna skrivelser 

SKF har fått frågor från SKK att besvara gällande hur vår klubb skulle drabbas om ett totalt jaktförbud 
införs i de svenska fjällen. Styrelsen har besvarat dessa frågor och skickade omgående in ett remissvar 
till SKF. 

§ 7 Per capsulam 

Tua Larsson Manelius väljs som webmaster samt Facebook-ansvarig. 

§ 8 Övriga frågor 

§ 9 Kommande nyhetsbrev: Sommarhälsning, kommande aktiviteter, kort om nya 
styrelsemedlemmar 

§ 10 Mötets avslutades 

Nästa möte: torsdag 7 /7 

Ordförande Viktor Steffner Justeras av Micael Larsson 


